
Rada Miejska w Serocku 
Radni - SESJA 

Protokół nr 16/2022 

LXI Sesja w dniu 21 grudnia 2022r.  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2022r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:17 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Marek Bąbolski - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

3. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

4. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

5. Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, 

Przedstawiciele Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock 

 

1. Otwarcie sesji. 
 

LXI Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński, powitał 

wszystkich zgromadzonych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, co stanowi kworum 

przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez uwag. 

Porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/337 położonej w Zegrzu 

obręb Jadwisin gm. Serock. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/339 położonej w Zegrzu, 

obręb Jadwisin, gm. Serock oraz ustanowienia służebności gruntowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki nr 50/57 obręb 14 

położonej przy ul. Barwnej w Serocku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Serock na lata 2022-2039. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2022 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego w 2023 roku. 

14. Rozpatrzenie projektu budżetu Miasta i Gminy Serock na 2023 rok: 

a) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Serock na lata 2023-2042. 

b) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2023. 

c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

d) Przedstawienie opinii stałych Komisji Rady. 

e) Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

f) Dyskusja. 

g) Głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2023-2042. 

h) Głosowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2023. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej 

 z kontroli problemowej w Referacie Promocji i Wizerunku Urzędu Miasta i Gminy w Serocku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli realizacji wydatków budżetowych w ramach funduszu sołeckiego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w zakresie gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na rok 2023. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 
 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce 

w okresie między sesjami, a także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej 

w Serocku. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Rosiński 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił działania Urzędu oraz 

jednostek organizacyjnych w okresie między sesjami, które stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Krzysztof Bońkowski zadał pytania w jednym temacie, a mianowicie chodzi 

 o dystrybucję przez samorząd węgla czy jest szansa lub kiedy można się spodziewać żeby Rząd 

przekazał naszej gminie dodatkowy węgiel. Czy była potrzeba badania tego sprowadzonego 

węgla pod kątem jakości, kaloryczności i czy ewentualnie ten węgiel posiadał certyfikaty by 

zagwarantować wysoką jakość węgla mieszkańcom gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Bońkowski 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/337 położonej 

 w Zegrzu obręb Jadwisin gm. Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Pan Jakub Szymański. Działka nr 111/337 o powierzchni 0,0812 ha 

z obrębu Jadwisin, gm. Serock stanowi własność Skarbu Państwa. Decyzją Starosty 

Legionowskiego nr 66/2022 z dnia 28.02.2022 r. w stosunku do przedmiotowej nieruchomości 

zostało wygaszone prawo trwałego zarządu przysługujące Ministerstwu Obrony Narodowej. 



Aktualnie został złożony wniosek do Starosty Legionowskiego o nieodpłatne przekazanie 

przedmiotowej nieruchomości na własność Miasta i Gminy Serock z przeznaczeniem na cel 

publiczny polegający na rozbudowie Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Zegrzu. 

Nabycie w/w działki na majątek gminy Serock znajduje uzasadnienie, gdyż realizacja 

przewidzianych na przedmiotowej działce zamierzeń mieści się w katalogu celów publicznych 

w rozumieniu art. 6 pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami i należy do zadań własnych 

gminy z zakresu edukacji publicznej, zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 8 ustawy o samorządzie 

gminnym. Do wniosku o przekazanie gruntu z zasobu Skarbu Państwa należy dołączyć uchwałę 

Rady Miejskiej wyrażającą wolę nabycia gruntu na własność gminy.  

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/337 położonej w Zegrzu obręb 

Jadwisin gm. Serock.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

Uchwała nr 645/LXI/2022 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/339 położonej  

w Zegrzu, obręb Jadwisin, gm. Serock oraz ustanowienia służebności gruntowej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Pan Jakub Szymański. Działka nr 111/339 o powierzchni 0,1570 ha 

z obrębu Jadwisin, gm. Serock stanowi własność Skarbu Państwa. Decyzją Starosty 

Legionowskiego nr 130/2022 z dnia 23.03.2022 r. w stosunku do przedmiotowej nieruchomości 

zostało wygaszone prawo trwałego zarządu przysługujące Ministerstwu Obrony Narodowej. 

Aktualnie został złożony wniosek do Starosty Legionowskiego o nieodpłatne przekazanie 

przedmiotowej nieruchomości na własność Miasta i Gminy Serock z przeznaczeniem na cel 

publiczny polegający na urządzeniu publicznie dostępnej ścieżki pieszo-rowerowej w Zegrzu 

wraz z placem zabaw dla dzieci, będącej elementem traktu pieszo-rowerowego, mającego 



docelowo połączyć miejscowość Zegrze z miastem Serock. Nabycie w/w działki na majątek 

gminy Serock znajduje uzasadnienie, gdyż realizacja przewidzianych na przedmiotowej działce 

zamierzeń mieści się w katalogu celów publicznych w rozumieniu art.6 pkt 9c ustawy z dnia 

21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami i należy do zadań własnych gminy  

z zakresu kultury fizycznej i turystyki, w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych,  

w rozumieniu art. 7 ust.1 pkt 10 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. Do 

wniosku o przekazanie gruntu z zasobu Skarbu Państwa należy dołączyć uchwałę Rady 

Miejskiej wyrażającą wolę nabycia gruntu na własność gminy. Ponadto, zgodnie z warunkami 

zawartymi w decyzji nr 28/2022 Burmistrza Miasta i Gminy Serock z dnia 28.01.2022 r. 

zatwierdzającej projekt podziału działki nr 111/308 z obrębu Jadwisin przy nabyciu na 

własność gminy działki nr 111/339 należy zabezpieczyć dostęp do drogi publicznej dla działki 

nr 111/338 poprzez ustanowienie służebności gruntowej. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

- Józef Lutomirski  

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 111/339 położonej w Zegrzu, 

obręb Jadwisin, gm. Serock oraz ustanowienia służebności gruntowej.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

Uchwała nr 646/LXI/2022 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki nr 50/57 

obręb 14 położonej przy ul. Barwnej w Serocku. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Pan Jakub Szymański. Nieruchomość położona przy ul. Barwnej  

w Serocku Działka nr 50/57 obręb 14 w Serocku o powierzchni 173 m2 stanowi własność 



POLDOM MAZOWSZE Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie. Działka ta zabudowana jest 

urządzeniami przepompowni ścieków, które stanowią własność Miasta i Gminy Serock. 

Właściciel nieruchomości wyraża wolę nieodpłatnego przekazania na rzecz Miasta i Gminy 

Serock w/w działki gruntu w celu obsługi terenów mieszkaniowych zlokalizowanych wzdłuż 

ulicy Warszawskiej w Serocku w zakresie odprowadzenia ścieków zgodnie z koncepcją 

rozwoju sieci kanalizacji sanitarnej obejmującej przedmiotowy teren. Nabycie do zasobu 

komunalnego w/w nieruchomości znajduje uzasadnienie, ponieważ sprawy z zakresu 

kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych, należą do zadań własnych gminy 

zgodnie z art.7 ust.1 pkt.3 ustawy o samorządzie gminnym i art.3 ust.1 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, który również określa, że zbiorowe 

odprowadzanie ścieków jest zadaniem własnym gminy. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Józef Lutomirski  

- Włodzimierz Skośkiewicz 

- Artur Borkowski 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski 

- Mariusz Rosiński (Ad Vocem) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Józef Lutomirski  

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki nr 50/57 obręb 14 

położonej przy ul. Barwnej w Serocku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

Uchwała nr 647/LXI/2022 
 

 



10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Serock na lata 2022-2039. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

 i Gminy Serock w 2022 roku. 

 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy w Serocku 

Pani Monika Ordak. Poinformowała o zmianach strony dochodowej oraz strony wydatkowej, 

przedstawiła także najważniejsze źródła zmian. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekty uchwał zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Monika Ordak 

- Józef Lutomirski  

- Marek Biliński 

- Artur Borkowski 

- Anna Orłowska 

- Alicja Melion 

- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2022-2039.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2022-2039. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

Uchwała nr 648/LXI/2022 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta i Gminy Serock w 2022 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2022 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

Uchwała nr 649/LXI/2022 

 

 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Pan Mateusz Wyszyński. Zgodnie z art. 6r ust. 2da pkt. 1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. 

 o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2022 r., poz. 1297 ze zm.) Rada 

Miejska może postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku, gdy środki pozyskane z opłat za 

gospodarowanie odpadami są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. Szacuje się, że w 2023 r. środki pozyskane z opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych będą niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania gminnego systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. W związku z powyższym, konieczne będzie 

pokrycie części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych, 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Mateusz Wyszyński 

- Józef Lutomirski  

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Osiwała 

- Mateusz Wyszyński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 

Uchwała nr 650/LXI/2022 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego w 2023 roku. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Orłowska. 

Podjęcie uchwały na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym oraz art. 216 ust. 2 pkt 5, art. 220 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku  

o finansach daje uprawnienia do przekazania dotacji celowej dla Powiatu Legionowskiego  

z przeznaczeniem dla Powiatowego Centrum Integracji Społecznej na realizację zadań 

reintegracji zawodowej i społecznej. Usługa reintegracji zawodowej będzie realizowana przez 

przyuczanie do zawodu, przekwalifikowanie lub podwyższanie kwalifikacji zawodowych przez 

uczestnictwo w warsztatach zawodowych: budowlano-remontowych, gastronomicznych lub 

usług opiekuńczych. Warsztaty są kierowane do mieszkańców powiatu, w tym Miasta i Gminy 

Serock, zagrożonych wykluczeniem społecznym. Ponadto uczestnicy CIS mogą korzystać  

z pomocy psychologa, prawnika i terapeuty. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Anna Orłowska 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego w 2023 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

Uchwała nr 651/LXI/2022 

14. Rozpatrzenie projektu budżetu Miasta i Gminy Serock na 2023 rok: 

 

a) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

 i Gminy Serock na lata 2023-2042. 

 

b) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2023. 

 

Projekt uchwały budżetowej oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła 

Skarbnik Miasta i Gminy Serock Pani Monika Ordak. 



 

Uchwała nr LXI/652/2022 

 

Uchwała nr LXI/653/2022 
 

c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 

2023 rok a także projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042. 

d) Przedstawienie opinii stałych Komisji Rady. 

Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej na 2023 

rok a także projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042. 

e) Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2023 

rok a także projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042. 

 

 

f) Dyskusja. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Monika Ordak 

- Mariusz Rosiński 

- Sławomir Czerwiński 

- Gabriela Książyk 

- Krzysztof Bońkowski 

- Włodzimierz Skośkiewicz 

- Sławomir Osiwała 

- Józef Lutomirski  

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski 

- Marek Bąbolski 

- Mariusz Rosiński 

- Krzysztof Bońkowski 

- Sławomir Osiwała 

- Monika Ordak 

- Artur Borkowski 

- Sławomir Czerwiński 

- Artur Borkowski 

 

 

g) Głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2023-2042. 

 



Głosowano w sprawie: 
Głosowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2023-2042.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2023-2042.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

h) Głosowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 

2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2023..  

 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w Referacie Promocji i Wizerunku Urzędu Miasta i Gminy  

w Serocku. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Osiwała. Komisja 

Rewizyjna po zapoznaniu się z dokumentacją i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Kierownik 

Referatu Promocji i Wizerunku pozytywnie ocenia realizację powierzonych zadań. Szczególną 

uwagę zwrócono na prace związane z tworzeniem spójnego wizerunku miasta i gminy Serock, 

choćby poprzez wdrażanie systemu informacji miejskiej i nowych jego nośników. Dzięki 

spójnemu systemowi identyfikacji Serock wyróżnia się wizualnie wobec ościennych gmin,  

a prowadzona narracja w przestrzeni zyskuje jasny i jednolity wygląd. Wspólnie podniesiono 

wniosek o ważności realizowanych działań marketingowych dla promocji Miasta i Gminy 

Serock. Ich efekty widać w zwiększonym ruchu turystycznym, obecności gminy Serock  

w mediach ogólnopolskich, zainteresowaniu inwestorów i przedsiębiorców zewnętrznych. Na 

podstawie § 140 ust.3 Statutu gminy Miasto i Gminy Serock Burmistrz Artur Borkowski został 

poinformowany o przysługującym mu prawie zgłaszania zastrzeżeń do faktów ujętych 

 w niniejszym protokole oraz prawie złożenia pisemnych wyjaśnień dotyczących 

nieprawidłowości. Burmistrz oświadczył, że nie zgłasza zastrzeżeń i nie zamierza składać 

wyjaśnień na piśmie. Protokół sporządzono w czterech jednobrzmiących egzemplarzach i po 

odczytaniu podpisano bez zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej w Referacie Promocji i Wizerunku Urzędu Miasta i Gminy w Serocku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

Uchwała nr 654/LXI/2022 
 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli realizacji wydatków budżetowych w ramach funduszu sołeckiego. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Osiwała.       

Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z dokumentacją i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik 

pozytywnie ocenia realizację powierzonych zadań. Należy zaznaczyć, że Komisja dokonała 

sprawdzenie jedynie zadań zakończonych i rozliczonych pod względem finansowym. Pozostałe 

zadania przyjęte w ramach funduszu będące w trakcie realizacji, nie podlegały ocenie Komisji. 

Na podstawie § 140 ust.3 Statutu gminy Miasto i Gminy Serock Burmistrz Artur Borkowski 

został poinformowany o przysługującym mu prawie zgłaszania zastrzeżeń do faktów ujętych  

w niniejszym protokole oraz prawie złożenia pisemnych wyjaśnień dotyczących 

nieprawidłowości. Burmistrz oświadczył, że nie zgłasza zastrzeżeń i nie zamierza składać 

wyjaśnień na piśmie. Protokół sporządzono w czterech jednobrzmiących egzemplarzach i po 

odczytaniu podpisano bez zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 

realizacji wydatków budżetowych w ramach funduszu sołeckiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

Uchwała nr 655/LXI/2022 
 



25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej  

z kontroli problemowej w zakresie gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Osiwała.       

Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z dokumentacją i wysłuchaniu wyjaśnień przez 

Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich Panią Magdalenę Kawałowską, Kierownika 

Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju Pana Jakuba 

Szymańskiego oraz Dyrektora Miejsko - Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej Pana 

Mirosława Smutkiewicza. pozytywnie ocenia realizację zadań dotyczących gospodarowania 

gminnym zasobem mieszkaniowym w zakresie zagadnień z przeprowadzonej kontroli 

problemowej. W wyniku prowadzonych prac kontrolnych, komisja Rewizyjna wnioskuje, iż  

w zależności od możliwości finansowych gminy w każdym roku budżetowym należy 

przewidzieć środki finansowe na remonty gminnej substancji mieszkaniowej w wysokości co 

najmniej jak w tabeli nr 6. Pozwoli to, w okresie objętym programem gospodarowania na 

realizację bieżących napraw i konserwacji. Analizując prognozowane koszty utrzymania 

gminnego zasobu mieszkaniowego, a zwłaszcza wydatki inwestycyjne należy zauważyć, że 

wpływy z czynszu mogą nie pokryć ponoszonych kosztów utrzymania zasobu 

mieszkaniowego. Niedobory może również pogłębiać ściągalność czynszów i opłat na 

poziomie 89 % (dane na podstawie 2021 roku) oraz wzrost wydatków na remonty budynków 

wchodzących w skład substancji mieszkaniowej, a wybudowanych w latach 60-tych, 70-tych 

czy przed 1939 rokiem. Mając więc na uwadze sytuację finansów publicznych, a co za tym 

idzie również budżetu gminy zdecydować należy o konieczności analizy wysokości czynszu 

dla najemców lokali wchodzących w skład gminnego zasobu mieszkaniowego. Decyzja  

o ewentualnym podwyższeniu czynszu powinna zostać podjęta w przyszłych latach. Analiza 

finansowa musi jednak uwzględniać skutki jakie będzie za sobą niosła w szczególności dla 

rodzin o najniższych dochodach.  Na podstawie § 140 ust.3 Statutu gminy Miasto i Gminy 

Serock Burmistrz Artur Borkowski został poinformowany o przysługującym mu prawie 

zgłaszania zastrzeżeń do faktów ujętych w niniejszym protokole oraz prawie złożenia 

pisemnych wyjaśnień dotyczących nieprawidłowości. Burmistrz oświadczył, że nie zgłasza 

zastrzeżeń i nie zamierza składać wyjaśnień na piśmie. Protokół sporządzono w czterech 

jednobrzmiących egzemplarzach i po odczytaniu podpisano bez zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej w zakresie gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 



Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 

Uchwała nr 656/LXI/2022 
 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2023. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Osiwała. Zgodnie 

z art. 18a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022r. poz.559 

z późn. zm.) rada gminy kontroluje działalność burmistrza, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy i w tym celu powołuje komisję 

rewizyjną. Zgodnie z § 128 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy Serock stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr 378/XL/2013 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 2 października 2013r. w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego statutu gminy Miasto i Gmina Serock (Dz. Urz. Woj. Maz.  

z 2013r. poz. 12936 z póź.zm), Komisja Rewizyjna na podstawie rocznego planu pracy działa 

w imieniu rady i w zakresie przez nią ustalonym. Plan pracy komisji w zakresie działań 

kontrolnych jest konieczny ze względu na potrzebę ustalenia konkretnych zadań kontrolnych 

komisji, skoordynowania działalności kontrolnej - zarówno w zakresie tematyki, jak 

 i terminów. Stanowi on podstawę do podejmowania przez komisję działań kontrolnych i jest 

pomocny przy realizacji przez radę wypełniania zadań kontrolnych. Poza planem pozostają 

kontrole doraźne, zlecane przez radę w zależności od występujących potrzeb. W planowaniu 

pracy komisji rewizyjnej uwzględniono, iż takie kontrole mogą być konieczne. Podjęcie decyzji 

o przeprowadzeniu kontroli ujętej w zatwierdzonym przez radę planie pracy należy do 

przewodniczącego komisji. W przypadku zlecenia komisji przeprowadzenia kontroli doraźnej, 

decyzję tę podejmuje wprost rada. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sławomir Osiwała 

- Józef Lutomirski  

- Włodzimierz Skośkiewicz 

- Sławomir Osiwała 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Bożena Kalinowska, Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach 
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27. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski powiedział, że jeśli chodzi o certyfikat to 

gmina dysponuje takim certyfikatem, mimo że ustawa nie przewiduje takiego wymogu. Co do 

jakości to była sposobność rozmowy z prezesem PEC-u Legionowo, gdyż oni też od tego 

samego dostawcy dostarczają węgiel dla Legionowa i co istotne PEC dysponuje laboratorium, 

gdzie mogą zweryfikować jakość tego węgla. PEC Legionowo twierdzi, że jakość tego węgla 

jest bardzo dobra. Jeżeli chodzi o dostawę ostatnich dwóch kursów to trochę przyspieszyli. Być 

może będzie jakaś akcja przedświąteczna, że gmina dostanie informacje o dodatkowej dostawie 

węgla. Wczoraj zostało złożone internetowe potwierdzenie zapotrzebowania i na ten i na 

przyszły rok. Gmina zamówiła całą partię węgla, która została zawnioskowana poprzez 

mieszkańców i niestety należy czekać.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

28. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczących spraw różnych Radni oraz Przewodniczący Organów Wykonawczych 

Jednostek Pomocniczych zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź ze strony 

Burmistrza Artura Borkowskiego oraz Przewodniczącego Rady Mariusza Rosińskiego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Witkowski 

- Krzysztof Zakolski 

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski 

- Mirosław Smutkiewicz 

- Sławomir Osiwała (Ad Vocem) 

- Krzysztof Zakolski 

- Mirosław Smutkiewicz 

- Mariusz Rosiński 

 

29. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął LXI sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Serocku 

Mariusz Rosiński 

 

Przygotował(a): Justyna Kuniewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


